
What Do We Know- SN Tree Mayo 

 
 

Arthur dob app 1780–after 1857 (based Griffiths).  Unknown who he married.  Some ancestry trees have him married to Jane 
Elizabeth, but I suspect that confusion is around the person they are leasing from, Jane daughter of Arthur Esquire.  The question is: are 
they related?  This family was RC and Arthurs was COI, they could still be related but now separated.  
Per ancestry trees they have Arthur, Mary and George.  Ned and Anthony are found in the marriage records at Backs/Knockmore 
parish as well. 
Ned or Edward 1805 m Jane McDonell-Address Pugh’s Mt 
Sally Pughen dob app 1810 m Thomas Mulhern 1830- sponsors Bessy Pughen and John Mulhern. Most likely sister to Elizabeth. No 
proof as to parents, but married at Parish of Backs/Knockmore   RC 
Elizabeth Pugh dob app 1812 m 1832 Eugene Walsh RC  Backs/Knockmore   No proof as to parents, but married at Parish of 
Backs/Knockmore   RC and Eugene is a sponsor for one of Mary and James Daley’s children. 
Mary 1808 m James Daley before 1831, immigrated to Ontario before 1841. No birth records, but records of children born in Mayo.   
Arthur 1812 m Mary Stephens 1834 died 1896. Mary died in 1897.  His death records from rootsireland.ie say Anthony (?) 
Anthony  dob app 1814  m Ann Gaughan 1844.  Son John was born in 1846, however birth and death records say his parents were 
Arthur and Ann Gaughan-(?)-different family? He immigrated to Penn and was a miner, per ancestry. Nothing further found on 
Anthony or Ann. 
 

3 Steven Neumann (SN) 
Other Trees-not a match to me or has not taken a DNA test. He has 
taken the test. 
Alden Akselsen, mmc08, FRANK HANNIGAN, jennipherlophtus, 
jwmcloughlin, Masupland, Ruth Blaine, George Blaine 
 
Per Steven “My family history research shows my grandfather 
Arthur ( 1780 Foxford)  and my great grandfather William Pugh 
came from Sligo”.  
William Pugh and Mary McNamara  Foxford- they ended up in 
Galway. 
 
Mayo place names for SN include Clossagh and Foxford, Swinford, 
Backs/Knockmore, Belass, Ballina, Pontoon, Shraheen, Toomore, 
Bellmullet, Kilmoremoy. 
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George 1815- no birth records but he is on the same Griffiths as Arthur and Arthur Jr. He was a witness for Arthur and Mary’s marriage 
and for their son Michael and Jeo Pugh was sponsor for Anthony’s son John. Interesting that one of the ancestry trees Alden Akselson, 
has a George in the 1851 census records in St George, Hamilton City, Canada West (Ontario) which is possible as his sister Mary Daley 
was also in Frontenac County, Canada West (Ontario). He is married with three children.  
Robert Pugh dob app 1790- brother to Arthur? Married to Bridget McDonald, address Pugh’s Mountain when daughter Mary was 
born. Per ancestry he went to Warwickshire England, he was a linen weaver on the 1841 census, born in Ireland.   
 
He had five children all born in Ireland, per census-no birth records found other than Mary. 
Edward 1816 m Ellen Moren 1843 in Warwickshire. COI. He was a blacksmith on the 1841 census record 
Catherine 1821 m Edward/Edwin Austin 1842 in Warwickshire COI.  Died 1889 in Warwickshire 
John 1826 was a spoon buffery on the 1841 census record 
Elizabeth  1827 
Mary 1834 Backs Knockmore Parish, address Pugh’s Mountain 
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William and Francis Flanigan   

 
 
 
 
 
 
 
 
Connaught Watchman Feb 18, 1852. Violent Assault-  On Monday night, in the streets of Ballina, a man named Pugh, a Protestant 
from Foxford, was assaulted and severely injured by three men, one of whom, name Coleman from the parish of Easkey, was arrested 
by Constable Lougheed, but the other two, Durkan and Moran, from Coolcarney, effected their escape, and warrants have been issued 
for their apprehension. It is though that Coleman had been engaged by the others to assist in revenging some real or imagined offence 
of an old standing. There is, also, a very strong suspicion that the Coolcarny men are members of a Ribbon lodge. 

1.  
DOB app 1818 William Pugh and Frances Flannigan m 1838 and 
son Charles born 1839. He was a printer and strongly Protestant. 
Possibly from Foxford originally, per newspaper. Per English 
census he was born in Ireland. Possibly son of Charles Pew, on the 
Flaxgrowers list in 1796? Suspect relation per naming pattern. Or 
son of Robert Pugh and Bridget McDonald who also had children 
married in the COI church and moved to Birmingham 
Warwickshire. 
 
Feb 23, 1841  Mayo Constitution  William Pugh Protestant broke 
windows in the RC church at Achill and was fined.  
 
Mar 4, 1845  Mayo Constitution  William Pugh has a brawl in a bar 
that broke out after he got mad at a song “the green flag or Erin 
shall flourish once more” 
 
1851 Fanny Pugh (dob 1817) and two sons, Charles (dob 1839) 
and Edward (dob 1842) are in the Dublin WH, husband William. 
Address Castlebar.  
 
Charles John birth records are in Achill, father is a printer, parents 
William and Francis.    
 
 
 

The Rev Edward Nangle introduced a printing press to the 
island, at the Mission House in Dugarth, and established a 
religious periodical, entitled the Achill Missionary Herald (anti-
Catholic publication) in 1837 printed at Mission Press by 
William Pugh.  

1851 Wm is in the census living in Birmingham, Warwickshire. 
He is a printer, compositor. 1871 Wm (1816) and Fanny (1816) 
are living in Birmingham, Warwickshire, England,  in 1871, with 
son George, b 1859. He is a compositor (a person 
who arranges type for printing or keys text into 
a composing machine.) 
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Arthur /Arthur (1812) and Mary Stephens were buried at Toomore Old in Foxford.   
They had the following children: 
Arthur dob abt 1834  m Bridget Reddington 1850 RC in Petty sessions a lot. Seemed to be at odds with most of his family. 
Elizabeth/ Bessie Pugh 1835 m Thomas Thornton 1864  
Michael Pugh 1836 m Annie Costello , probably in the US, looks like he immigrated to Mass. First child was born in 1875. He apparently 
got into quite a bit of trouble in his youth and with his family. Last incident was 1871 when he apparently threatened Bridget Pugh 
(sister-in law?). Death records for him in Mass and show his mother to be “Fitzstephens”. 
Mary Pugh  1839 m Thomas Kenny 1871. She died in Ballinasloe in 1911. 
John Pugh 1840-1895  never married, buried in Toomore Old   head of household Ambrose Blaine, nephew, beneficiary Marg   -entered 
the service of the Royal Constabulary  09 Aug 1860  Service Ended 01 Feb 1891  Laborer” 
Ambrose Pugh 1845-1878  farmer, died in Kilmoremoy, head of household sister Bessie Thornton  buried in Toomore Old 
Margaret Pugh  1845-1907 beneficiary Ambrose Blain  buried in Toomore Old , brother Patrick present at death 
Patrick Pugh 1848- m Bridget Joyce 1893 –d 1927, buried in Toomore Old. Married at time of death-sister Ellen Bleane present at 
death. 
Ellen 1850- m George Blean/Blaine in 1876.  Died in 1936 
Anthony/Arthur dob app 1814, m to Ann Gaughan 1844.   
Son John born in 1846, his birth record says he was born to Arthur Pugh and Anne Gaughan, and his death records say the same. He 
moved to Penn and was a miner according to ancestry Regirsun. 
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Arthur/Arthur/Arthur Pugh dob app 1834  m Bridget Reddington  1850 RC (16 when he married?) She died in 1891 and Arthur died 
in 1907 with daughter Winifred present. 
They had the following children, baptisms mostly all in the Backs/Knockmore Parish: 
William T Pugh 1855 m Mary Alice McNamara.  He was a constable in Galway. Died in Manchester 1918 
Cate Pugh 1858-? 
Winifred/Winny Pugh 1860 m John Dunbar, d 1936 in Swineford. Had a son Joseph b in 1900, died at age of 10 days 
Edward Pugh 1863-1864  died of croup 
Bridget Pugh 1865 m James Monaghan in 1885-d 1900 in Galway 
Mary Pugh dob app 1868-on 1901 census as daughter of Arthur. Died in 1922 with niece Mary E Dunbar present. 
 
William T/Arthur/Arthur/Arthur Pugh  m Mary Alice McNamara in 1886 in Newmarket on Fergus, Clare.  Per Petty Sessions, it 
appears he was constable in Lawrencetown, Galway 1882 and 1883 , in Athenry, Galway 1886-1889 and Killimore, Galway 1893-1894 
RC   
They had the following children:  
Mary Pugh  1886 no birth records, but she is in the Abby Industrial school at Banada, Sligo in 1901 along with Jane Anne and Alice 
Mary and Henrietta.  
Arthur Henry Pugh  1888 b in Tuam, Galway m Hannah Field and died in Lancashire 1939 
Jane Anne Pugh  1889 b in Tuam, Galway - she ended up in South Manchester as a servant with sister Alice 
Alice Mary Pugh  1890 b in Tuam, Galway - she ended up in South Manchester as a servant with sister Jane 
Henrietta Pugh1891 b in Tuam, Galway died while at the Abbey in 1904. She was sent to the Abbey in 1896 as she was found begging in 
the streets. Death records in Dublin, apparently sent there-Hospice, Harold’s Cross. 
William Pugh 1892 b in Eyrecourt Galway  
Catherine Pugh1893 b in Galway m John Edward Williams 1926 in Leeds, England, died 1854 
Winifred Pugh1895 born in Foxford, Mayo, d 1895, croup 
Martha 1897 born in Leeds, England, in census 
Francis J Pugh1897 born in Leeds, England, in census 
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Petty Sessions- Transcribed from findmypast 
1 May 29, 1856 Arthur Pugh 

of Classagh 
Charles Higgens of 
Foxford 

Witnessed by Arthur and Michael Pugh. Refusing to serve his time 
as servant. 

2 Jan 8, 1857 Pat Flatly of 
Foxford 
householder 

Arthur Pugh of Classagh 
or Derrnagran, 
landowner and Michael 
Pugh of 5th place, 
laborer, parish of 
Ballinahaglish  

Assault at Swinford the night of 23rd of Dec 1856.  No appearance. 

3 Dec 17, 1857 Constable 
William 
Gamble 

Michael Pugh of 
Classagh 

Being drunk and disorderly in Foxford 10th of Dec 1857. Fined one 
shilling and costs. 

Lots of trespassing going on! 
4 June 17, 1858 Hugh Ohara of 

Derynagran 
Arthur Pugh of 
Derynagran 

Trespass of a horse in cropped land 11th June 1858 
Arthur is 1a and Hugh Ohara is 1b on Griffiths- they are the only 2 
listed in Derrynagran.  

5 June 17, 1858 Hugh Ohara of 
Derynagran 

Arthur Pugh of 
Derynagran 

Trespass of two cows ? on 13th and 14th of June 1858 

6 June 17, 1858 Hugh Ohara of 
Derynagran 

Arthur Pugh of 
Derynagran 

Assault at Derynagran the 14th of  June 1858 
No appearance 

7 Aug 5, 1858 John Pugh of 
Clossagh 

Mary Eaton of said 
place 

Trespass of a cow in complainant’s crop at Clossagh the 13th of July 
1858. (John would be 18) 

8 Dec 16, 1858 Acting 
Constable 
Maloney 

Michael Pugh of 
Classagh 

Horse and cart in street at Foxford night of 6th of Dec 1858 
obstructing public passage. (Michael was 22) 

#9-20   1859 Arthur and his wife appeared to be having issues with his family.   1859-1860 Arthur had a ferocious dog. Still has them in 
1871. 
9 July 14, 1859 Arthur Pugh Jr 

of Classagh, 
Foxford 

Arthur Pugh Sr 
Mary Pugh 
Michael Pugh 
Elizabeth Pugh (of said 
place) 

Assault on Classagh the 8th of July 1859- Arthur’s family and his 
father had a clash? (Arthur Jr. against his parents, brother Michael 
and sister Elizabeth? He would have been 25, married to Bridget in 
1850) Adjourned to the next court date for the ? of Martin Howley 
and Matthew Higgens.  
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10 July 14, 1859 Bridget Pugh 
of Classagh 
(wife?) 

Mary Pugh of said place 
(mother in law or 
sister?) 

Assault on Classagh the 8th of July 1859- outcome same as above 

11 July 14, 1859 Arthur Pugh 
Sr of Classagh 
Foxford 

Arthur Pugh Jr Having a ferocious dog at Classagh which injured C the 8th of July 
1859 - outcome same as above 

12 July 14, 1859 Arthur Pugh 
Sr 

Arthur Pugh Jr of 
Classagh Foxford 

Assault on Classagh the 8th of July 1859. Adjourned till next court 
day. 

13 July 14, 1859 Mary Pugh of 
Classagh 

Bridget Pugh of said 
place 

Assault on Classagh the 8th of July 1859. Adjourned till next court 
day. 

14 July 20, 1859 Arthur Pugh Jr 
of Classagh 
Foxford 

Arthur Pugh Sr 
Mary Pugh 
Michael Pugh 
Elizabeth Pugh (of said 
place) 

Witness Bridget Pugh 
Assault on Classagh the 8th of July 1859 
Information to ? re Arthur Pugh Sr and Michael Pugh 

15 July 20, 1859 Bridget Pugh 
of Classagh 

Mary Pugh of said place Witness Bridget Pugh 
Assault on Classagh the 8th of July 1859 
same as above 

16 July 20, 1859 Arthur Pugh 
Sr of Classagh 
Foxford 

Arthur Pugh Jr Having a ferocious dog at Classagh which injured C the 8th of July 
1859- Dismissed 

17 July 28, 1859 Arthur Pugh Jr 
of Classagh 
Foxford 

Arthur Pugh Sr 
Mary Pugh 
Michael Pugh 
Elizabeth Pugh (of said 
place) 

Witness Bridget Pugh 
Assault on Classagh the 8th of July 1859 
Information to ? re Arthur Pugh Sr and Michael Pugh 

18 July 28, 1859 Bridget Pugh 
of Classagh 

Mary Pugh of said place Witness Bridget Pugh 
Assault on Classagh the 8th of July 1859 -  Same as above 

19 July 28, 1859 Arthur Pugh 
Sr of Classagh 
Foxford 

Arthur Pugh Jr of said 
place 

Assault on Classagh the 8th of July 1859- Dismissed 
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1859- Some kind of family disagreement- basically everyone was “suing” each other and it was finally dismissed 
20 Nov 3, 1859 Bridget Pugh of 

Derryfadda 
Arthur Pugh and 
Michael Pugh of 
Derrynagran  father-in-
law and brother- in- 
law? 

Threatening complainant at her dwelling 11th of Oct 1859 thereby 
causing her to be in fear of bodily harm. No appearance.  

21 April 19, 1860 Mary Timlin of 
Belaas 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

Refusing to pay the sum of money due in wages. 

#22-23   Pat Pugh living in Sraheen 
22 Sept 20, 1860 Pat Pugh of 

Sraheen 
Bridget Pugh of said 
place 

That defendant has a ferocious dog which injured complainant the 
31st of Aug 1860 and refusing to kill said dog. (brother-in law?) 

23 Nov 1, 1860 Pat Pugh of 
Sraheen 

Bridget Pugh of said 
place 

That defendant has a ferocious dog which injured complainant the 
31st of Aug 1860 and refusing to kill said dog. No appearance.  

24 Nov 15, 1860 A.C. Francis 
Waters 

John Pugh Clossagh a pig wondering on road at Clossagh 5th Nov 1860. 

#25-26  Trouble over a bog with men from Sraheen May 1861 
25 May 16, 1861 Pat Sweeny of 

Belaas 
Arthur Pugh Jr, John 
Burke Sr, John Burke Jr 
and Austin Burke of 
Classagh 

That defendants did take forcible possession of complainants bog 
and willfully destroyed his turf at Belass in said county the 3rd of 
May 1861 

26 May 30, 1861 Arthur Pugh Wm Cosgrove, Pat Foy, 
Pat Sweeny of Belass 
and Martin Howly Sr of 
Foxford 

Witness- Arthur Pugh SA  John Bourke SW Austin Bourke SW 
That defendents did illegally assemble on the bog at Classagh in 
said city. That the def. Wm Cosgrove did assault and the def did 
take forcible possession of said bog on the 25th of May 1861.  
 
 

27 May 30, 1861 Arthur Pugh of 
Classagh 

Charles Jones   Witnesses- Arthur Pugh, Martin Judge, John Bourke. Threatening 
the complainant at Belass the 26th of May 1861 so as to cause him 
to be in fear of bodily harm. Defendant to be bound over to keep 
the peace. 
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28 Aug 8, 1861 Mary Coleman 
of 
Guerteenamuck 

Arthur Pugh Clossogh Witness William Coleman and Arthur Pugh 
That defendant did on the 26th of June 1861 illegally impound on 
ass complainants property at Clossagh in said county.  

#29-30  Arthur Pugh Sr of Clossagh and Derrynagran had to pay a poor rate  The Irish Poor Laws required the landlord pay the poor rates 
for those whose land values were under 4 pounds. 
29 Mar 24, 1863 Thomas ? 

Ohearne? Of 
Aramore Poor 
rate collector 

Arthur Pugh IMR or 
Clossaghroe and 
Derrynagran 

£ 1-1-1  Poor rate 
 
 

30 April 7, 1863 Thomas F 
Hearne of 
Ardnarse 

Arthur Pugh Sr of 
Clossagh and 
Derrynagran 

£1-1-1  Poor rate 

#31-34  Family fight with the Burkes and Thomas and Elizabeth Thornton and sister/mother Mary Pugh in Belass.    John Burke accused 
Arthur Pugh- case dismissed. 
31 Dec 22, 1864 Thomas 

Thornton of 
Clossagh 

John Burke Sr 
John Burke Jr 
James Burke 
Pat Burke 
Catherine Burke -all of 
Clossagh 
James Burke Sr- 
Sraheen 

Violently assaulting the complainant at Belass in said county the 
night of the 10th of Dec 1864. (Thomas is son in law to Arthur Sr). 
John Burke lived next to Arthur in Clossaghroe) 

32 Dec 22, 1864 Elizabeth 
Thornton of 
Clossagh   

James Burke of same Violently assaulting complainants at the said county the night of 
the 10th of Dec 1864 (daughter of Arthur and wife to Thomas 
Thornton) 

33 Dec 22, 1864 Mary Pugh of 
Clossagh 

James Burke? and John 
Burke of same place 

Witnesses Mary Pugh, Catherine Thornton, Elizabeth Thornton. 
Violently assaulting complainants at the said county the night of 
the 10th of Dec 1864 (sister to Elizabeth? or mother) 

34 Dec 22, 1864 John Burke of 
Clossagh 

Arthur Pugh same place 
 

Assault at Belass night of 10th of Dec 1864 Dismissed 
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Burkes assaulted Thomas Thornton, Arthur’s son in law. His daughter also accused them as well as her sister/mother. John Burke accused 
Arthur as well and that was dismissed. 
35 April 25 1867 John Boland of 

Classagh 
Thomas Thornton Arthur and Ambrose Pugh witnesses. Owes the complainant the 

sum of £1.4.6 due as wages warrant issued 25/4/67. 
36 May 9 1867 Constable Wm 

Duncan of 
Foxford 

Arthur Pugh of Classagh Had one dog in his possession on the 25th of April 1867 not being 
duly licensed. 
 

 #37   They seems to have issues with Hawleys (see #6) 
37 Aug 29 1867 Patrick Pugh of 

Clossagh 
Patrick Hawley of 
Gurteenamuck 

Defendant did assault the Complainant at Clossagh in said County 
on the 20th of August 1867  
 

#38  Arthur can’t seem to stay out of the Earl Of Arran’s Drummin Woods. 
38 May 7, 1868 The Earl of 

Arran1 
Arthur Pugh of 
Clossogh 

That defendant did allow three cows to trespass on Drummen 
Wood the 3rd of May 1868. No app. (Earl owned most of Sraheen) 

39 July 14, 1868 Edward C 
Walsh High 
Constable 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendant owes 1 pound 3.2 

40 Oct 22, 1868 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossock 

Did allow his cow to trespass on Drummen Wood the 2nd of 
October 1868 

41 Dec 3, 1868 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossock 

Did allow 11 sheep to trespass on Drummen Wood the 6th of Nov 
1868 

#42  1869 Pat Byrne accused Arthur Pugh of not paying wages- must have worked for him 
42 Oct 21, 1869 Pat Byrne 

Clossock 
Arthur Pugh Clossock Did refuse to pay complainant the sum of six pounds due as wages  

#43   1870 Arthur Pugh is a licensed pound keeper- stray animals? 
43 Feb 10, 1870 

 
F.A.White Esq 
of Foxford 

Arthur Pugh Clossogh Defendant had a stray sheep in his pound at Clossagh on the 29th 
day of Dec 1869 without giving any notice to the Constabulary in 
accordance with the 16th and 15th viz chap. 92 S.19, he being a 
licensed pound keeper. Also Jan 27th 1870  and  Jan 13th 1870 

44 Feb 13, 1870 H. A White Esq. Arthur Pugh Clossagh Defendant had stray sheep in his pound at Clossagh on the 24th day 
of Dec 1869 without giving due notice to the constabulary in 
accordance with (same as above) 
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#45  1870 There are two Patt Pugh’s listed as witnesses. And the name Thomas Higgens comes up a lot. 
45 May 5, 1870 Arthur Pugh of 

Clossagh 
John Flynn of Shraheen Witnesses: Pat Pugh, Thos Higgens, Arthur Pugh, Pat Pugh.  

Defendant did allow one cow his property to trespass on 
complainants land at Clossagh on the 1st of May 1870.  Dismissed.  

46 May 5, 1870 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Daniel Loftus of 
Shraheen 

Witness Pat Pugh and Thomas Pugh. Defendant did allow his two 
cows to trespass on complainants land at Clossagh on the 1st of 
May 1870.  Dismissed. 

47 May 5, 1870 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Michael Clarke of 
Shraheen 

Witness Pat Pugh and Thomas Pugh. Defendant did allow his 3 
cows to trespass on complainants land at Clossagh on the 1st of 
May 1870.  Dismissed. 
 

48 May 5, 1870 Arthur Pugh of 
Clossagh 

James Roach of 
Shraheen 

Witness Pat Pugh and Thomas Pugh. Defendant did allow his one 
cow on the 28th of April and two cows on the 1st of May 1870 to 
trespass on complainants land at Clossagh.  Dismissed. 

49 May 5, 1870 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Anthony Timblue of 
Clossagh 

Witness Pat Pugh and Thomas Pugh. Defendant did allow two 
cows on the 28th of April and one cow on the 1st of May 1870 to 
trespass on complainants land at Clossagh.  Dismissed. 

#50   1870  Arthur is making liquor illegally. 
50 July 28, 1870 Thomas Hayes 

Esq. 
Arthur Pugh of 
Clossagh 

Defendant did keep and harbor in Clossagh in said county on the 
15th of May 1870 on land in his possession, a quantity of spirits, 
illegally made, or the full duties whereon have not been fully paid 
or received.  

#51-53  1871 Looks like Patt and Michael abused and or threatened nieces and nephews- Catherine would be 13, William would be 16 and 
Bridget would be 6.  The pattern seems to be that Arthur is a black sheep of the family and the others threaten his wife and children-or he 
could be the good one. 
51 June 15, 1871 Catherine Pugh 

of Clossagh 
Patt Pugh of Clossagh  Witnesses: Catherine Pugh, Arthur Pugh, Bridget Pugh, James 

Bourke, Thomas Byrane, Arthur Pugh 
Defendant did abuse and threaten the complainant at Clossagh the 
7th of June 1871 so as to cause her to be in fear of bodily harm. 
Dismissed. 
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52 June 15, 1871 Bridget Pugh of 
Clossagh 

Michael Pugh of 
Clossagh 

Witnesses: Catherine Pugh, Arthur Pugh, Bridget Pugh, James 
Bourke, Thomas Byrane, Arthur Pugh 
Defendant did abuse and threaten the complainant at Clossagh 
the 7th of June 1871 so as to cause her to be in fear of bodily 
harm. Dismissed. 

53 June 15, 1871 William Pugh 
of Clossagh 

Patt Pugh of Clossagh Witnesses: Catherine Pugh, Arthur Pugh, Bridget Pugh, James 
Bourke, Thomas Byrane, Arthur Pugh. Defendant did threaten 
the complainant at Clossagh the 1st of June 1871 so as to cause 
him to be in fear of bodily harm. Dismissed. 

54 Aug 24, 1871 Pat Daly Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant did allow 16 cows to trespass on complainants 
potatoes on 5th of August 1871. NA 

55 Sept 21, 1871 Mary Byrne of 
Clossagh 

Patt Pugh of Clossagh That defendant did assault this Complainant Clossagh in said 
county the 6th of Sept 1871. 
 

#56-57 59-62   1871 Mary Bryne going after Patt, Margaret and Ellen Pugh (siblings?) for assault and the next month Pat and Arthur going 
after Mary and Michael Byrne for assault.  Unable to find Byrnes on Griffiths 
56 Oct 19, 1871 Mary Byrne Margaret Pugh and 

Ellen Pugh both of 
Clossagh 

That defendants did threaten the complainant’s life at Clossagh 
on 4th of Oct 1871 and assaulted the  
complainant on said date. 

57 Oct 19, 1871 Mary Byrne Patt Pugh of Clossagh That defendant did threaten the complainant’s life at Clossagh on 
3rd of Oct 1871. 

#58  Apparently Arthur would not get rid of his ferocious dog. Who is Thomas? 
58 Nov 2, 1871 Pat Gahagahn Arthur Pugh of 

Clossagh 
Witnesses Patrick Gahagahn and Thomas Pugh.  
That defendant had two ferocious dogs at Clossagh on 27th of Oct 
1871. Said dogs biting and injuring the complainant. 

# 59-62 They don’t get along with the Byrne family- Bros Pat and Arthur went after the Michael and Mary Byrne. 
59 Nov 11, 1871 Patt Pugh of 

Clossagh 
Michael Byrne of 
Clossagh 

Witnesses Patrick Pugh, William Pugh and Mary Byrne 
That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county the 6th of November 1871. 

60 Nov 11, 1871 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Mary Byrne of 
Clossagh 

That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county the 3rd of November 1871. 
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61 Nov 30, 1871 Patt Pugh of 
Clossagh 

Michael Byrne of 
Clossagh 

Witnesses Pat Pugh, William Pugh and Mary Byrne.   
That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county the 6th of November 1871. 

62 Nov 30, 1871 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Mary Byrne of Clossagh That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county the 3rd of November 1871. 

63 Jan 25, 1872 The Earl of 
Arran1 

Patt Pugh of Clossagh That defendant did cut and destroy the young trees in Drummon 
Wood the 3rd of January 1872. 

#64 -65   Mary Geoghegan and Arthur go after each other for assault.   
64 May 30, 1872 Mary 

Geoghegan 
Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county on the 20th of May. 

65 May 30, 1872 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Mary Geoghegan That defendant did assault the complainant at Clossagh in said 
county on the 20th of May. 

66 Aug 2, 1872 Arthur Pugh of 
Clossagh 

John Deacy of 
Coolcronan? 

Witnesses Arthur Pugh and Thomas Higgens. That the defendant 
owes the complainant £1.3.6 due by defendants “I.O. yew”? 

67 May 15, 1873 Bridget 
Reddington of 
Lisiniska 
(related to his 
wife?) 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant being bailee of an ass complainants property did on 
the  6th of April 1873 at Clossagh in said county fraudulently 
appropriate the same to his  own ass.(?) Ordered to return the ass 
within 12 hours. 

68 Oct 16, 1873 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendents 5 cows trespassed on complainants nursery of 
young trees at Drummin on the 30th of Sept 1873 

#69 Stephen Shiel has a horse and cart for hire that Arthur has rented a few times. 
69 Jan 7,  1874 Stephen Shiel Arthur Pugh of 

Clossagh 
That defendant owes complainant the sum of £1-1-6 wages due to 
him for hire of horse and cart 

70 Jan 8, 1874 Sub Constable 
Samuel Park 

Ambrose Pugh of 
Derrynagran 

That defendant on the 1st of Dec 1873 at Belass left his cart on the 
side of the public road thereby causing an obstruction. 
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#71-75   Ohara feud again, possibly wife to Hugh? 
71 April 2, 1874 Catherine 

Ohara 
Thomas Thornton of 
Clossagh 

Arthur Pugh is witness. Process for the ? of 1-5-0 due grazing.  

72 April 2, 1874 Catherine 
Ohara 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants 12 cows trespassed on complainants land at 
Sraheen on the 23rd of Sept 1874 

73 April 30, 1874 Catherine 
Ohara of 
Sraheen 

Arthur Pugh of Sraheen 
Court Foxford 

Defendant 9 cows trespassed on complainants reserve graze at 
Sraheen on the 24th of Sept 1874 

74 April 30, 1874 Arthur Pugh of 
Sraheen 

Catherine Ohara of 
Sraheen 

Witnesses Arthur and Ambrose Pugh.  
That defendant did on the 24th of Sept 1874 at Sraheen unlawfully 
and maliciously destroy plaintiff’s fence. Dismissed.  

75 June 11, 1874 Catherine 
Ohara 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants 6 cows trespassed on complainants grass at 
Sraheen on the 5th of June 1874 

76 Aug 15 1874 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants cow and bull trespassed on complainants wood at 
Drummin on the 15th of August 1874. 

77 Sept 3, 1874 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants cow and bull trespassed on complainants wood at 
Drummin on the 15th of August 1874. 

78 Oct 1, 1874 
also Oct 15, 
1874 

The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants cow and bull trespassed on complainants wood at 
Drummin on the 15th of August 1874. 

#79   1874 Pat Pugh and Thomas Thornton in trouble for cutting young saplings. Assuming they are friends as well as brother in laws and  
“partners in crime.” 
79 Oct 29, 1874 The Earl of 

Arran1 
Pat Pugh of Clossagh 
and Thomas Thornton 
of Clossagh 

That the defendants did on the 14th of Oct 1874 at Drummin 
unlawfully and maliciously cut young saplings on complainants 
property to the value of ? shillings. Defendants pleading guilty and 
fined ten shillings plus…(and it looks like one week Castlebar Gard. 

80 Dec 24, 1874 Stephen Shiel Arthur Pugh of 
Clossagh 

Witnesses James Shiel, and Arthur and Ambrose Pugh 
That defendant owes complainant wages due to him for hire of 
horse and cart 

81 Jan 21, 1875 Stephen Shiel Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant owes complainant  the sum of £1-1-6 wages due 
him. No appearance.   
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#82  1875 Thomas Thornton had illegal liquor for sale in his tent at the fair in Strede. 
82 June 10, 1875 Constable 

Denis Conroy 
Thomas Thornton of 
Foxford 

Arthur Pugh was witness. That on 31st of May 1875 at the fair of 
Strade defendant did expose for sale in his tent intoxicating liquor-
without an occasional license authorizing such sale.  

83 Feb 3, 1876 Ambrose Pugh  Thomas Sully of 
Clossagh 
  

That defendant did on the 4th Jan 1876 at Clossagh in County Mayo 
assault complainant. 

84 Feb 3, 1876 Thomas Sully 
of Clossagh 

Ambrose Pugh That defendant did on the 4th Jan 1876 at Clossagh in County Mayo 
assault complainant. Case dismissed 

85 Feb 3, 1876 No.Midland 
Great Western 
RR Co of 
Ireland 

Ambrose Pugh of 
Clossagh he died in 
1878 at age of 33 

That on the 24th of Jan 1876 at Foxford Station in Co Mayo 
defendant did trespass on complainants property at the RR station 
and did refuse to leave after being called to do so. 

86 April 30, 1876 Arthur Pugh John Burke Jr of 
Clossagh 

That defendants 4 head of cattle trespassed on Complainants land 
at Clossagh on the 13th of April 1876 

87 April 30, 1876 Arthur Pugh Austin Bourke of 
Clossagh  

Same for 5 head of cattle the 13th of April 1876 

88 April 30, 1876 Arthur Pugh James Kneafsey of 
Clossagh 

Same for 3 head of cattle the 13th of April 1876 

89 May 25, 1876 Arthur Pugh of 
Clossagh 

John Bourke Sr of 
Clossagh 

That defendants 2 cows trespassed on Complainants land at 
Clossagh on the 19th of May 1876 

90 Aug 3, 1876 William M Hale 
of Tonabeha 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants horse trespassed on Complainants land in 
Shraheen on the 19th of July 1876. 

91 Nov 23, 1876 Constable 
William Walsh, 
officer of 
weights and 
measures 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendant had at his corn stone in Clossagh in Co. Mayo on the 
7th of Nov 1876 1 unjust scale and several unjust weights viz six 
56th one 28th, one 14th, on 7th weights. Fined and scales and weights 
forfeited. 
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#92-93  1877 Conacre rent from Arthur and Arthur    James Davis and James Wills- agents for Jane E Pugh? 
92 Jan 18, 1877 James Davis 

and James 
Wills 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

Process for the sum of £1-8-3 due conacre rent. 

93 Feb 1, 1877 James Davis 
and James 
Wills 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

Process for the sum of £1-8-3 due conacre rent. 

94 Mar 15, 1877 Sub Con James 
McDermott 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That on the 28th of Feb 1877 at Foxford in County Mayo 
defendant used his cart on the public road without having 
his name and residence painted thereon.  

95 May 24, 1877 Con. Timothy 
Clancy 

unknown He and Arthur Pugh, witness. Where a sheep found straying 
on the lands of Shraheen in Co Mayo was impounded in 
Clossagh pound and the necessary notices were posted on 
the  30 April 1877. 

#96-97  1877 Michael Marren of Foxford accuse Pat and Ambrose accused of assault 
96 June 21, 1877 Michael 

Marren of 
Foxford 

Pat Pugh of Clossagh The defendant did on the 7th June 1877 at Clossagh in Co. 
Mayo assault complainant. 

97 June 21, 1877 Michael 
Marren of 
Foxford 

Ambrose Pugh of 
Clossagh 

The defendant did on the 7th June 1877 at Clossagh in Co. 
Mayo assault complainant. 

98 Aug 2, 1877 Con William 
Walsh 

Ambrose Pugh of 
Derrynagrand 

That defendant was drunk on the public road at Clossagh in 
Co Mayo on the 21st of  July 1877. 

99 Aug 16, 1877 Catherine 
Ohara 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendants bull trespassed on complainants bog at 
Clossagh in Co. Mayo on the 8th Aug 1877. 

100 Jan 31, 1878 Arthur Pugh of 
Clossagh 

John Clarke of 
Gorteenamuck 

That defendant’s mare trespassed on complainants reserve 
grass at Clossagh in Co Mayo on the 15th Jan 1878. 

#101   1878 William Cosgrove accused Pat Pugh of assault 
101 15 Aug 1878 William 

Cosgrove 
Pat Pugh of Clossagh That defendant did on the 30th of July 1878 at Ratheushel in 

Co Mayo assault complainant.  
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1878 Arthur Pugh was a witness (for Rashleigh or tenant- unknown)Rashleigh is married to Jane Elizabeth Pugh, daughter of Arthur Esq. 
102 Oct 24, 1878 Jonathan 

Rashleigh 
Thomas Kelly and 
Patrick Kelly of 
Muingmon? 

Arthur Pugh is witness 
Where as an affidavit was made before Solsm? Dermott Esq 
J.P.on the 30th of Sept 1878 by complainants agent that 
defendants are committing unlawful waste by cutting, 
breaking up and removing the soil of certain lands which 
they hold from complainant as tenants from year to year 
and said justice has granted a precept to discontinue said 
waste until the matter be inquired into at Foxford Petty 
Session next to be held. 

#103-106  1878 Fight with people from Belass- Patrick Pugh and Micheal Thornton 
103 Dec 5, 1878 Michael 

Thornton of 
Clossagh 

Martin Murphy of 
Belass 

That defendant did on the 24th of Nov 1848 at Strade in Co 
Mayo assault complainant.  

104 Dec 5, 1878 Martin Murphy 
of Belass 

Pat Pugh of 
Derrynagran 

That defendant did on the 24th of Nov 1848 at Strade in Co 
Mayo assault complainant. 

105 Dec 5, 1878 Martin Murphy 
of Belass 

Denis Stevens of 
Coolummin 

That defendant did on the 24th of Nov 1848 at Strade in Co 
Mayo assault complainant. 

106 Dec 5, 1878 Thomas 
Mulloy of 
Aghalusky 

Michael Roach of  
Aghalusky 

That defendant did on the 24th of Nov 1848 at Strade in Co 
Mayo assault complainant. 

# 107   109- 112    1879 Arthur complainant of several people who were in arrears for goods sold in Sraheen 
107 Dec 19, 1878 Arthur Pugh of 

Clossagh 
John Moran of 
Shraheen 

William Pugh witness- Process for sum of £0-2-0 due for 
service of complainant ? 

#108 Patrick in bar after hours 
108 Jan 13, 1879 Constable 

William Walsh 
Patrick Pugh of 
Derrynagran 

That on the 4th Feb 1879 at Foxford in Co Mayo. Defendant 
was found on the licensed premises of John Durkan during 
the period during which such premises are required by law 
to be closed. Defendant not being an ? inmate servant,  or 
lodger on said premise nor a bona fide traveler.  Fined. 

109 Feb 13, 1879 Arthur Pugh of 
Derrynagrand 

John Gaughan of 
Sraheen 

Witness Arthur Pugh and Thomas Higgens. Process for the 
sum of £1-0-0 due for goods sold. 
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110 Mar 24, 1879 Arthur Pugh of 
Derrynagrand 

Pat Clarke of Sraheen Witness Arthur Pugh and Thomas Higgens 
Process for the sum of £1-0-0 due for goods sold. 

111 June 19, 1879 Arthur Pugh of 
Clossagh 
Court Foxford 

Martin Gillaspie of 
Sraheen 

Process for sum due for goods sold. 

112 June 19, 1879 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Michael Philbin of 
Sraheen 

Process for the sum of £1-0-0 due for goods sold. 

113 July 31 1879 Arthur Pew of 
Clossagh 

William Thornton of 
Clossagh 

£1-2-0 for meal sold and delivered in the year 1878     No 
app 

114 Sept 25, 1879 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Michael Clarke of 
Sraheen 

witness Pat Pugh and Thomas Higgens. Process for the sum 
of £1-4-0 due for goods sold. 

115 July 15, 1880 The Earl of 
Arran1 

Arthur Pugh of 
Derrynagrand 

That defendants 5 cows trespassed on complainants woods 
at Drummin in Co Mayo on the 4th of June 1880. No 
appearance 

116 Dec 1, 1881 Michael Fox of 
Coolummin 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant owes complainant the sum of 6/0 (?) wages 
due to him 

117 Dec 15, 1881 Michael Fox of 
Coolummin 

Pat Pugh of 
Derrynagrand 

That defendant owes complainant the sum of 6/0 (?) wages 
due to him 

118 Nov 16 1882 Peter Atkinson, 
Poor Rate 
Collector in 
Ballina Union 

Arthur Pugh George of 
Clossagh 

That the defendant owes the sum of £0-14-4 due for poor 
rate and seeds and oats- No appearance.  

119 Nov 16 1882 Peter Atkinson, 
Poor Rate 
Collector in 
Ballina Union 
 
 

William Thornton That the defendant owes the sum of £0-14-4 due for poor 
rate and seeds and oats- No appearance. 

120 Nov 30, 1882 Pat Joyce of 
Sraheen   

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant owes complainant the sum of 10/0 (?) 
wages due to him. No appearance. 
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#121-125   1883 Appears that Arthur and his sister and brother in law raised a ruckus at a Thornton relative. 
121 Dec 27, 1883 William 

Thornton of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

The defendant did on the 24th of Nov 1883 at Clossagh in Co 
Mayo willfully commit damage to complainants property in 
the amount of £2-0-0 by breaking his bedstead and box? 

122 Dec 27, 1883 William 
Thornton of 
Clossagh 

Thomas Thornton of 
Clossagh 

same 

123 Dec 27, 1883 William 
Thornton of 
Clossagh 

Pat Pugh of 
Derrynagran 

Same 

124 Dec 27, 1883 William 
Thornton of 
Clossagh 

Eliza Thornton Same for destroying a bed curtain for 6/0 

125 Dec 27, 1883 John Thornton 
of Clossagh  

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendant did on the 24th of Nov 1883 at Clossagh in 
Co Mayo assault complainant.  

#126-131  1884 Arthur was witness for feud between John Clarke and Thomas Walsh of Gorteenamuck - not sure whose side he was on but 
other witnesses were Ohara and Arthur had taken several Clarkes to court. 
126 Jan 10, 1884 Thomas Walsh 

of 
Gorteenamuck 

Pat Clarke of 
Gorteenamuck 

Witnesses: Arthur Pugh, Thomas Walsh and Pat Ohara. That 
defendant did on the 19th of Dec 1883 at 
Gorteenamuck in Co Mayo assault complainant. 
 

127 Jan 10, 1884 Thomas Walsh 
of 
Gorteenamuck 

John Clarke of 
Gorteenamuck 

Witnesses: Arthur Pugh, Thomas Walsh and Pat Ohara. That 
defendant did on the 19th of Dec 1883 at 
Gorteenamuck in Co Mayo assault complainant. 

128 Jan 10, 1884 John Clarke of 
Gorteenamuck 

Thomas Walsh of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 19th Dec 1883 at Gorteenamuck 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants land. 

129 Jan 10, 1884 Thomas Walsh 
of 
Gorteenamuck 

Pat Clarke of 
Gorteenamuck 

Witnesses: Arthur Pugh, Thomas Walsh and Pat Ohara. That 
defendant did on the 19th of Dec 1883 at 
Gorteenamuck in Co Mayo assault complainant. 
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130 Jan 10, 1884 Thomas Walsh 
of 
Gorteenamuck 

John Clarke of 
Gorteenamuck 

Witnesses: Arthur Pugh, Thomas Walsh and Pat Ohara. That 
defendant did on the 19th of Dec 1883 at 
Gorteenamuck in Co Mayo assault complainant. 

131 Jan 10, 1884 John Clarke of 
Gorteenamuck 

Thomas Walsh of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 19th Dec 1883 at Gorteenamuck 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants land. 

#132  John Thornton (related to Thomas?) accused Arthur Pugh of assault 
132 Feb 7, 1884 John Thornton 

of Clossagh 
Arthur Pugh of  
Derrynagran 

That defendant did on the 24th of November 1883 at 
Clossagh in Co Mayo assault complainant. 

#133-137   McGeever feud with Arthur- started with not getting off the bog, then several animals trespassing, finally Mary McGeever 
accusing Arthur of assault 
133 July 10, 1884 Hugh 

McGeever of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defender did on the 2nd of June 1884  at Clossagh in Co 
Mayo willfully trespass on and refuse to leave complainants 
bog. 

134 July 10, 1884 Hugh 
McGeever of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants pig trespassed on complainants potato 
crop at Clossagh in said Co Mayo on 12th of June 1884. 
Witnesses for defense Thomas Thornton, William Pugh and 
Patt Pugh 

135 July 10, 1884 Hugh 
McGeever of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

Same for 3 calves on 25th of June 1884 

136 July 10, 1884 Hugh 
MeGeever of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

Same for calf on July 5th 1884 

137 July 10, 1884 Mary 
McGeever of 
Clossagh  

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendant did on the 2nd of July 1884 at Clossagh in Co 
Mayo assault complainant. 
 

138 July 10, 1884 Thomas 
Thornton of 
Clossagh 

Hugh McGeever of 
Clossagh 

That defendants two asses trespassed on complainants 
land in Clossagh in Co Mayo on the 6th of July 1884. 

139 Sept 17, 1885 Michael Fox of 
Corlummin 

Pat Pugh of 
Derrynagran 

That defendant owes complainant the sum of 4/0 wages 
due him. 
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140 April 15, 1886 Peter Atkinson, 
Poor Rate 
Collector in 
Ballina Union 

Arthur (George) of 
Clossagh 

That defendant owes the sum of £0-14-10 due for seed rate. 

#141-146  Several men from Gorteenamuck refused to leave Arthur’s bog, by the name of Holmes, Clarke and Ohara. 
141 May 13, 1886 

also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

Owen Holmes of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

142 May 13, 1886 
also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

Jack Holmes of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

143 May 13, 1886 
also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

Pat Holmes of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

144 May 13, 1886 
also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

William Holmes of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

145 May 13, 1886 
also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

Martin Clarke of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

146 May 13, 1886 
also May 27, 
1886 

Arthur Pugh of  
Derrynagran 

Pat OHara of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 1st of May 1886  at Derrynagran 
in Co Mayo willfully trespass on and refuse to leave 
complainants bog. 

147 May 26, 1887 The Earl of 
Annan1 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendants 5 head of cattle trespassed on 
complainants land at Drummin in Co Mayo on the 20th of 
April 1887. 

148 Oct 24, 1887 Arthur Pugh of 
Derrynagran 

John Clarke of 
Gorteenamuck 

Process for the sum of £1-14-4 1/2 due for poor rates.  

149 Oct 27, 1887 Arthur Pugh of 
Derrynagran 

John Clarke of 
Gorteenamuck 

Process for the £0-1-0 due for passage through plaintiff’s 
land 
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150 Feb 2 1888 Peter Atkinson 
Esq Poor Rate 
Collector 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That defendant owes the sum of £0-1-0 due 

# 151-152 Death threats between Arthur and Pat Clarke- Pat Clarke also willfully prevented the free passage of complainant on the public 
road. 
151 Aug 2 1888 Pat Clarke of 

Gorteenamuck 
Arthur Pugh of 
Derrynagrand 

That defendant did on the 26th of July 1888 at Derrynagran 
in Co. Mayo threaten to take complainants life for which he 
seeks to have him bound to keep the peace.   

152 Aug 16 1888 Pat Clarke of 
Gorteenamuck 

Arthur Pugh of 
Derrynagrand 

That defendant did on the 26th of July 1888 at Derrynagran 
in Co. Mayo threaten to take complainants life for which he 
seeks to have him bound to keep the peace.  No jurisdiction 

153 Aug 16 1888 Pat Clarke of 
Gorteenamuck 

Arthur Pugh of 
Derrynagran 

That on the 26th of July 1888 at Clossogh in Co Mayo 
Defendant did willfully prevent the free passage of 
complainant on the public road. No jurisdiction 

#154-161 Arthur Pugh is witness, most likely against, Owen Clarke, involved in the above bog incident. He was accused of assaulting Bridget, 
Ellen and Mary Kelly and also Bridget Kelly Jr and Sarah Kelly Jr. Pat Pugh also accused him of assault 
154 May 23, 1889 Owen Clarke of 

Sraheen 
Bridget Kelly of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina. 

155 May 23, 1889 Owen Clarke of 
Sraheen 

Ellen Kelly of Sraheen Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina.  

156 May 23, 1889 Owen Clarke of 
Sraheen 

Mary Kelly of Sraheen Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina. 

157 May 23, 1889 Owen Clarke of 
Sraheen 

Bridget Kelly Jr of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina. 
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158 May 23, 1889 Owen Clarke of 
Sraheen 

Sarah Kelly Jr of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina. 

159 May 23, 1889 Bridget Kelly 
of Sraheen 

Owen Clarke of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant did on the 11th  May 
1889 at Sraheen in Co Mayo assault complainant. 
Adjourned by order until the first court after next quarter 
session at Ballina. 

160 May 23, 1889 Thomas Kelly 
of Sraheen 

Martin Clarke of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant on the 11th of May 
1889 at Sraheen in Co Mayo willfully commit damages to 
complainants property to the amount of 1/0 by breaking 
his gate.  

161 May 23, 1889 Thomas Kelly 
of Sraheen 

Owen Clarke of 
Sraheen 

Arthur Pugh witness. That defendant on the 11th of May 
1889 at Sraheen in Co Mayo willfully commit damages to 
complainants property to the amount of 1/0 by breaking 
his gate. 

162 27 Aug 1891 Pat Pugh of 
Clossagh 

Owen Holmes of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 15th August 1891 at Clossagh in 
County Mayo assault complainant.  No app. 

163 June 30, 1892 Arthur Pugh Jr 
of 
Derrynagran 

Arthur Pugh Sr of 
Derrynagran 

Trespass one head of cattle on oats 22 June 1892. That 
defendants 7 head of cattle trespassed in complainants oats 
crop at Derrynagran in Co Mayo on the 22nd of June 1892. 

#164  1893 Arthur Pugh of Clossagh against Patrick Pugh Derrynagran. Brother against brother? 
164 Sept 7, 1893 Arthur Pugh of 

Clossagh 
Patrick Pugh of 
Derrynagran 

That defendents mare and ass  trespassed on Complainants 
oats crop and committed actual damage to the amount of 
several shillings at Clossagh in Co Mayo on 3rd Sept 1893. 
No appearance.  

#165-166 Thomas Judge accused Pat Joyce, Richard Joyce and Pat Pugh of Clossagh for assault.  I believe Pat Pugh married Patrick’s 
daughter Bridget   
165 30 Nov 1893 Thomas Judge 

of Belsaas 
Pat Joyce, and Richard 
Joyce of Renbrack and 
Pat Pugh Clossagh 

That defendants did on the 20th of Nov 1893 at Sraheen in 
County Mayo assault the complainant. DWP 
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166 30 Nov 1893 Pat Joyce of 
Renbrack 

Thomas Judge of 
Belsaas 

That defendant did on the 20th of Nov 1893 at Sraheen in 
County Mayo assault the complainant. DWP 

167 July 12, 1894 Pat Pugh of 
Clossagh 

Peter Burke of 
Clossagh 

That defendants four head of cattle trespassed on 
Complainants land at Clossagh in Co Mayo on the 27th June 
1894. 

168 July 12, 1894 Pat Pugh of 
Clossagh 

Henry Roach of 
Sraheen 

That defendants 2 cows trespassed on Complainants land 
at Clossagh in Co Mayo on the 25th June 1894. 

169 Dec 13 1894 
also records 
that Limony 
stole from Pat 
Pugh on Dec 9 

The Queen at 
the 
Prosecution of 
P.J Ohara Esq 
of Swinford 

Anthony Limony of 
Lahandane (he is a 12 
yr old/84 pound boy 
and was sent to 
Phillipstown Reform. 
Jan 1895) 

That defendant did on the 8th of Dec 1894 at Clossagh in Co 
Mayo unlawfully steal, take and carry away from the 
dwelling house of Arthur Pugh a waistcoat value 6 d. The 
defendant returned for trial to the Court of quarter sessions 
to be held at Castlebar? On the 8th of Jan 1895.  

170 Dec 13 1894 The Queen at 
the 
Prosecution of 
P.J Ohara Esq 
of Swinford 

Anthony Limony of 
Lahandane 

Witnesses: Pat Pugh, Maria Pugh  
That defendant did on the 8th of Dec 1894 at Clossagh in Co 
Mayo unlawfully steal from the dwelling house of Pat Pugh 
the sum of 8 pounds 10 shillings stealing.  The defendant 
returned for trial to the Court of quarter sessions to be held 
at Castlebar? On the 8th of Jan 1895. 

171 Feb 21, 1895 Joseph P Hale, 
Barony High 
Constable 
Tynawly 

Arthur George Pugh of 
Derrynagrand 

That defendant owes the sum of £0-4-11 1/4 due for 
county cess 

#172-176  Children sent to Banada Abbey in Sligo for vagrancy.  Mother is Maria. Father is William T Pugh, in Royal Constablulary.  
Mary, Alice, Henrietta and Jane. 
172 Oct 3, 1895 Michael Coglan 

of Foxford 
Mary Pugh 1886 of 
Foxford 

Witness Maria Pugh and Michael Coglan- Vagrancy at 
Foxford 2nd Oct 1895. That defendant on the 2nd of Oct 1895 
at Foxford, in County Mayo was found begging and 
wandering about. Ordered that Mary Pugh R.C. be sent to 
the Banada Abbey Cortified Industrial  School and be there 
detained until 2 Feb 1902 when she shall have attained an 
age of 16 years.  
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173 Oct 3, 1895 Michael Coglan 
of Foxford 

Alice Pugh 1890 of 
Foxford 

Witness Maria Pugh and Michael Coglan- Vagrancy at 
Foxford 2nd Oct 1895. That defendant on the 2nd of Oct 1895 
was found wandering about and begging at Foxford in Co 
Mayo. Ordered that Alice Pugh R.C. be sent to the Banada 
Abbey Cortified Industrial School to be there detained until 
4th August 1905 when she shall have attained an age of 16 
years.  

174 Oct 3, 1895 Michael Coglan 
of Foxford 

Jane Pugh of Foxford Witness Maria Pugh and Michael Coglan Vagrancy at 
Foxford 2nd Oct 1895. That defendant on the 2nd of Oct 1895 
was found wandering about and begging at Foxford in Co 
Mayo. Ordered that Jane Pugh R.C. be sent to the Banada 
Abbey Industrial School to be there detained until 29th July 
1904 when she shall have attained an age of 16 years. 

175 Feb 6, 1896 Michael Coglan 
of Foxford 

Henrietta Pugh of 
Foxford (Etty) 1891 
1 

That defendant on the 6th of February at Foxford in Co 
Mayo was found begging and receiving alms. 
Orders that Henrietta Pugh (R.C.) be detained in the Banada 
Abbey certified? Trial school until 30th Oct 1907 when ? has 
attained the age of 16 years.  

176 20 Feb 1896 Sergeant 
Edward 
Keegan of 
Foxford 

Maria Pugh of 
Foxford 

That defendants child Henrietta Pugh was on the 6th Feb 
1896 at Foxford Petty Sessions was committed to the 
Industrial Schools at Banada. An application is made to the 
justices of Petty Sessions to determine how much, if any, 
you will be required to contribute to the support of said 
child. After hearing end we are of the opinion that Maria 
Pugh is unable to contribute anything to the main tenancy 
of child Henrietta Pugh? in Banada Abbey Industrial school. 

177 26 Nov 1896 Pat Pugh of 
Clossagh 

Thomas Holmes of 
Shraheen 

That defendants 3 cows trespassed on Complainants land 
at Clossagh in County Mayo on the 11th of Nov 1896 

178 Jan 7th  1897 Pat Pugh of 
Clossagh 

Michael Clarke of 
Gorteenamuck 

That defendant did on the 31st Dec 1896 at Clossagh in Co 
Mayo steal, cut and carry away grass. Complainants 
property value for 1/0. No app. 
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179 Dec 9 1897 Constable 
Michael 
Gilmartin 

Margaret Pugh of 
Foxford 

That defendant on the 29th of Nov 1897 at Foxford in Co 
Mayo allowed her dog to be at large on the public street 
without being muzzled or logged contrary to law. 

180 Jan 20, 1898 Pat Pugh of 
Derrynagran 

Pat McHale of 
Clossagh 

Servant leaving employment.  
That Defendant was employed by Plaintiff as a servant in 
husbandry oultie ? 30th Aug 1897 for 12 months for the 
sum of £3-0-0 wages. That Defendant unlawfully left 
Plantiff’s service on the 2nd of January causing him a loss of 
one pound sterling.  

181 28 April 1898 Jane Philbin of 
Clossagh 

Pat Pugh of Clossagh That defendants 4 head of cattle trespassed on 
complainants meadow at Clossagh in County Mayo on the 
20th of April 1898 

182 June 8, 1899 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Pat Burke of Clossagh That defendants 4 head of cattle trespassed on 
complainants cropped land at Clossagh in County Mayo on 
the 29th of May 1899 

183 June 8, 1899 Pat Burke of 
Clossagh 

Arthur Pugh of 
Clossagh 

That defendants 5 goats trespassed on complainants oats 
crop at Clossagh in County Mayo on the 4th of June 1899. 

184 Jul 20 1899 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Bridget Burke of 
Clossagh 

Witnesses Arthur Pugh and Winifred Dunbar. That 
defendant did on the 8th of July 1899 at Clossagh in Co Mayo 
unlawfully  and maliciously  throw down complainants 
fence to the amount of two pence damage. Deft. is paying 
1/6 for cost and undertaking to make up the portion of the 
fence thrown down. This case is dismissed without 
prejudice. 

185 Jul 20 1899 Arthur Pugh of 
Clossagh 

Bridget Burke of 
Clossagh 

Witnesses Arthur Pugh and Winifred Dunbar. That 
defendant did on the 6th of July 1899 at Clossagh in Co Mayo 
unlawfully abuse and threaten to take  complainants life for 
which he seeks to have her bound to keep the peace. Deft. 
cautioned and agreeing to pay Complts. costs 1/6. Case 
dismissed without prejudice. 
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#186-188 Arthur is feuding with Bridget and Pat Burke and his daughter and son in law are helping (Dunbar) 
186 Jul 20 1899 Winifred 

Dunbar of 
Clossagh 

Honor M’Geever of 
Clossagh 

That defendant did on the 6th of July 1899 at Clossagh in Co 
Mayo unlawfully abuse and threaten to take  complainants 
life for which she seeks to have her bound to keep the 
peace. Deft. cautioned and agreeing to pay Complts. costs 
1/6. Case dismissed without prejudice. 

187 Jul 20 1899 John Dunbar of 
Clossagh 

Pat Burke of Clossagh Witnesses Wm Higgens and Winifred Dunbar. That 
Defendents 3 head of cattle trespassed on Complainants 
cropped land at Clossagh in County Mayo on the 19th of July 
1899. Ordered that defendant pay to complainant three 
shillings for trespassing for costs two shillings in default of 
payment….. to be levied?...sale of defts. goods.  

188 Jul 20 1899 John Dunbar of 
Clossagh 

Pat Burke of Clossagh Witnesses Wm Higgens and Winifred Dunbar. That 
Defendents 3 head of cattle trespassed on Complainants 
cropped land at Clossagh in County Mayo on the 19th of July 
1899.  Dismissed without prejudice. 

#189  Who is Thomas Pugh? 
189 Jan 31, 1901 Arthur Pugh, 

pound keeper 
of Clossagh 

 Thomas Pugh witness 
Whereas a goat found trespassing on the lands of Foxford 
in Co Mayo was on the 9th of January 1901 
? in Clossagh pound and the necessary notices were posted.  

#190  In trouble for being at a bar after hours- owned by Michael Thornton, relative to Thomas? 
190 June 20, 1901 The King at the 

Prosecution of 
John Shankey, 
Esq, district 
inspector 
R.C.Swinford 

Patrick Pugh Clossagh That defendant on the 25th of May 1901 at Clossagh Co 
Mayo was found at the licensed premises of Michael 
Thornton during which the premises are by law required to 
be closed. (Micheal Thornton was also in trouble for 
keeping his place open past hours and allowing 
drunkenness and riotous and violent behavior in the same 
Petty Session. Dismissed with a caution. 

191 Jan 14 1909 John Dunbar of 
Clossagh 

Pat Pugh and James 
Blaine of Clossagh 

That defendants 2 head of cattle trespass on Complainants 
land on the 29th of Dec 1908 
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192 Nov 24 1910 J Jackman 
Sergeant RIC 
of Foxford 

Pat Pugh of 
Derrynagran 

That defendant and the occupier a holding at Derrynagran 
in Co Mayo by said Petty Session District and county failed 
to send within 14 days after the Expiration of the Summer 
Dipping period 1910, a Declaration as to the Dipping the 
Sheep on such holding to complainant. 

#193   Pat Pugh accusing Thomas Thornton if threatening bodiy harm. 
193 Feb 9, 1911 Pat Pugh of 

Derrynagran 
Thomas Thornton of 
Clossagh 

That defendant did on the 25th of January 1911 at Clossagh 
in Co Mayo unlawfully abuse complainant and threaten to 
due him grievous bodily harm to which he seeks to have 
him bound to keep the peace and be ?Behaviour. No app. 

#194  Michael Pugh accused Pat Coleman of assault- he would have been 85 unless there is another Michael- has to be is Michael really did 
immigrate around 1870 
194 Feb 24, 1921 Michael Pugh- 

he would have 
been 85? 

Patt Colman Assault on the 16th Feb last at Ballina. Information received 
and sent to quarter session at Swinford. 

1. Earl of Arran is a title in the Peerage of Ireland. It is not to be confused with the title Earl of Arran in the Peerage of Scotland. The two 
titles refer to different places: the Aran Islands in Ireland, and the Isle of Arran in Scotland. The Irish earldom is held by the Gore family. 
The Scottish earldom is a separate title, held as a subsidiary title of the Duke of Hamilton.1 
Assumptions:  

 Assuming Arthur of Clossagh refers to Arthur 1812-1896 from SN tree although his father and son were alive during these times. 
 Assuming Clossagh, Classagh, Clossock are all the same. 
 Sometimes referred to as Arthur of Clossagh and sometimes to Derryagran. I suspect that differentiated them? 
 Arthur Pugh of Derrynagran is the 3rd Arthur? 
 Patrick Pugh and Bridget were in Derrynagran 
 The listed witnesses can be for either side, the Petty Session does not differentiate which 
 The word abuse is used freely, wondering if they were really physical, or verbal, probably both 
 2 Pat Pughs, one of Clossagh and one in Derrynagran 
 George, Arthur and Arthur Pugh son rent from Jane E. Pugh at Clossaghroe- land, house and office 
 Arthur rents from Jane E Pugh in Derrynagran, land, house and office 
 DWP means dismissed without prejudice 
 Many of the issues Petty Session are likely to be small grievances/feuds with neighbors and family.   

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Peerage_of_Ireland
https://en.wikipedia.org/wiki/Earl_of_Arran_(Scotland)
https://en.wikipedia.org/wiki/Peerage_of_Scotland
https://en.wikipedia.org/wiki/Aran_Islands
https://en.wikipedia.org/wiki/Isle_of_Arran
https://en.wikipedia.org/wiki/Duke_of_Hamilton
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Neighbors in Griffiths- italicized are names in Petty Sessions, in red are in Griffiths and Petty Sessions 

Shraheen lessors Stonehall lessors Clossaghroe lessors Bellass Lessors 
Michael Clarke 
Thomas Hurley 
Edward Atkinson 
John Conway 
John Clarke 
Michael Moran/John Moran 
John Murphy/Martin Murphy 
Thomas Moran 
Anthony Dempsey 
Mary Gaughan/John Gaughan 
Mary Hurly 
Earl of Arran 
Michael Flynn/John Flynn 
Michael Durkan 
___ Joyce 
Philip Brogan and John Brogan 
___ Maughan 
___Hallinan 
William Durkan 
Thomas Durkin 
Partrick Dixon 
William Durkin 
Philip Brogan 
___Brogan    
Thomas Dixon 
___ Horn 
John Brogan and Pat Brogan 
___Brogan Anthony 
William Hopkins 

James Caveney 
Edmund Kelly 
Thomas Coleman/Pat 
Coleman 
Catherine Coleman 
Margaret McHale 
James Burke/Bourke 
John Devany 
Michael Gaughan/John 
Gaughan 
John Devany Sr 
Luke Coleman/Pat Coleman 
Patrick Moran/John Moran 
Bryan Moran/John Moran 
Honoria Flynn/John Flynn 

Arthur Pugh 
George Pugh 
John Burke Jr? 
Thomas Burke/John Burke 
Arthur Pugh sen 
Thomas Drinane (same as 
Thornton) 
Bridget Filbane/Jane Philbin 
James Kneafsy 
Austin Burke/Bourke 
John Burke Sr? 
 
 
Derrynagran lessors 
Arthur Pugh 
Hugh OHara 
 
 
Drummin 
Earl of Arran 
Patrick Clark/Clarke 
Anthony McHale 
James McHale 

Bryan Dunleavy 
Patrick Quinn 
Michael McDermott 
Patrick Kelly 
_____Neacy 
Patrick Murphy/Martin Murphy 
Peter Coleman/Pat Coleman 
__________McDermott 
Michael Gaughan/John Gaughan 
William Gaughan/John Gaughan 
Denis Cosgrave/Cosgrove? 
Anne Cosgrave/Cosgrove? 
John Brogan 
Michael Clarke 
James Foy/Pat Foy 
Martin Howley/Patrick Howley 
______Coleman Patt 
Patrick Durkan and Andrew Durkan 
Richard Cosgrave/Wm Cosgrave 
Martin Judge/Thomas Judge 
Patrick Jones/Charles Jones 
Andrew Gallagher 
Patrick Ryan 
John Fitzgerald 
Anne Roche/James, Henry and Michael 
Roche 
Peter Murphy/Martin Murphy 
Patrick Ryan 
William Roche/James Roche 
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Late finds: 
 
Michael Pew was a witness for Hugh Gallagher of Foxford who was assaulted by John Gaughan at Rabawn in 1861. 
1865 John Pue and Amby Pue of Classagh was fishing in the River Moy for salmon without a license. Dismissed. 
 
  
 
 


